
PROTOKOL Nr XIV/2011

z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 21 listopada 2011 roku

w Sali Konferencyjnej Urzgdu Gminy Rybno pod przewodnictwem

Pana Mariana Ligmana - Przewodniczqcego Rady Gminy.

Obrady rozpoczeto o godz. 900' zakohczono o godz.9a0.

Stanosobowy Rady - 15 radnych

W obradach zgodnie z list4 obecnoSci uczestnicrylo 13 radnych.

Nieobecni radni Pani El2bieta Jpdrzejewska i Pan Jan Rozentalski

usprawiedliwili swoj4 nieobecnoS6.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestnicryli:

l. Pan Tomasz WEgrzynowski - radny Powiatu Dzialdowskiego

2. Pan Edmund Ligman - W6jt Gminy

3. Pan Miroslaw Karbowski - Sekretarz Gminy

4.PaniZdzislawaKanicz - SkarbnikGminy

Ad. pktli2

Pan Marian Ligman - Przewodnicz4cy Rady Gminy otworryl obrady
XIV sesji Rady Gminy Rybno, powital Panie i Pan6w Radnych oraz
zaproszonych goSci. Stwierdzil,2e na stan 15 radnych w obradach bierzeudzial
13 radnych , co stanowi kworum Rady wymagane do prowadzenia
prawomocnych obrad i podejmowania prawomocnych uchwal.



Ad. pkt 3

Porz4dek obrad XIV sesji Rady Gminy Rybno.
1. Otwarcie sesji.
2. Stwier&enie prawomocnoSci obrad.
3. Ustalenie porzedku obrad .

4.Przyjgcie protokolu z XIII sesji Rady Gminy Rybno.
5. Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

1) zmiany uchwaty w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lata 201 1 -2019,

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 201 I rok,
3) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Dzialdowskiemv poprzez

realizacjg inwestycji obejmuj4cej swym zakresem budowE chodnika przy
drodze powiatowej w Koszelewach.

4) okreSlenia na obszarze Gminy Rybno stawek podatku od nieruchomoSci,
zarzryJzsnia poboru podatku od nieruchomoSci od os6b fizycznych w
drodze inkasa, wyznaczenia inkasent6w i okreslenia wysokoSci
wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnienia od podatku od nieruchomoSci.

6. Wolne wnioski i zapyiania.
7. Zamknigcie obrad.

Pan Marian Ligman - Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cil sig do pana
W6jta i radnych z p).taniem czy kto6 chcialby wniesi zmiany bqdZ poprawki do
porzqdku obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach o zwolaniu sesji.

Pan W6jt zglosil wniosek o wycofanie zporzqdku obrad XIV sesji
projektu uchwaty w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi
Dzialdowskiemu poprzez realizacjq inwestycji obejmuj4cej swym zakresem
budowq chodnika przy drodze powiatowej w Koszelewach , jako gmina nie
prowadzimy zadaria inwestycyjnego przylegajqcego do drogi powiatowej.

Jako gmina mo2emy realizowat, zadanie rzeczowe, powiat zakupuje
materialy . a my jako gmina wykonujemy zadania rzeczowe jak to mialo miejsce
prry przebudowie chodnik6w prry drodze powiatowej.
Wigcej wniosk6w w sprawie zmiany w porz4dku obrad XIV sesji Rady nie
zgloszono, w zwi4zku z czym Przewodniczqcy Rady Gminy poddal pod
glosowanie Rady wniosek Pana W6jta Gminy o wylqczenie z porz4dku obrad
projektu uchwaty w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi
Dzialdowskiemrr poprzez realizacjg inwestycji obejmuj4cej swym zakresem
budowg chodnika prry drodze powiatowej w Koszelewach.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady l5 radnych
w obradach Rady bralo udzial 13 radnych ,jednogloSnie 13 glosami ,,za',
przyjpla wniosek zgloszony przezPana W6jta o wylqczenie z porz4dku obrad
XIV sesji projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Dzialdowskiemtr popruez rcalizacjE inwestycji obejmuj4cej swym zakresem
budowE chodnika prry drodze powiatowej w Koszelewach.



Porzqdek obrad XfV sesji po zmianach:

l. Ofwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocnoSci obrad.
3. Ustalenie porz4dku obrad .

4.Prryj3cie protokolu z XIII sesji Rady Gminy Rybno.
5. Podjgcie uchwal w nastEpuj4cych sprawach:

l) zmiary uchwaty w sprawie Wieloletniej Prognory Finansowej Gminy
Rybno na lata 20ll -2019,

2) zmian w budZecie Gminy Rybno na 2011 rok,
3) okre6lenia naobszarze Gminy Rybno stawek podatku od nieruchomo6ci,

zarzqdzenia poboru podatku od nieruchomoSci od os6b firycznych w
drodze inkasa, wyznaczenia inkasent6w i okreSlenia wysokoSci
wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnienia od podatku od nieruchomoSci.

6. Wolne wnioski i zapytania.
7. Zamkniqcie obrad.

Ad. pkt. 4

Pan Marian Ligman - Przewodniczqcy Rady Gminy zwrbcil siE do radnych
z pltaniem, czy s4uwagi do sporzqdzonego protokolu z XIII sesji Rady Gminy.
Radni nie zglosili uwag, ani poprawek do protokolu, Rada Gminy w glosowaniu
jawnym na ustawowy sklad Rady l5 radnych w obecnoSci 13 radnych ,
jednogloSnie 13 glosami ,, za ,, przyjgla protokol z XIII sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 5

Rada Gminy przyst4pila do podejmowania uchwal.

l. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej
Gminy Rybno na lata20ll-2019.

Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy wyja3nila, Ze ku2da zmiana
w budzecie Gminy na rok 2011 jest poprzedzona zmian4 w Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy na lata 2017-2019.
Nastgpnie szczeg6lowo om6wila zmiany, kt6re zostaty przedstawione
w projekcie uchwaty, kt6ry radni otrzymali.



Radni nie zglosili uwag, ani pytari do proponowanychprzez Pana W6jta
Gminy zmian w Wieloletniej prognory Finansowej Gminy Rybno na lata
20ll-2019, w zwi4Tku z czym Przewodnicz4cy Rady Gminy zamknS dyskusjg
i zarzqdzil glosowanie nad projektem uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata20ll-2019.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustaworyy sklad Rady
15 radnych w sesji bralo udzial 13 radnych , jednogloSnie 13 glosami
,, zan'podjgla uchwalg Nr XIV/49|11 w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 20ll-2019 ( uchwala stanowi
zalqcznik do protokolu).

2. Projekt uchwaty w sprawie zrnian w budZecie Gminy Rybno na 20l l rok .

Pani Zdzislawa Katicz - Skarbnik Gminy szczeg6lowo om6wila
proponowane przezPana W6jta Gminy zmiany w budZecie Gminy na
201I rok. WyjaSnila, 2e zmiany gl6wnie dotycz4wycofania planowanych
inwestycji po stronie dochod6w i wydatk6w , w dziale 926 -wycofanie
planowanych Srodk6w z Ministerstwa Sportu i Turystyki na budowg wiejskiej
sali sportowej w Rybnie w wysokoSci 300 ty6. zl, w dziale 756 zrnniejsza siq
planowan4na pocz4tku roku wielkoSi oplaty eksploatacyjnej na plan 400 ty{. zl,
nie otrzymaliSmy do tej pory Zadnych Srodk6w, a mai4c mo2liwoSi zmniejszenia
planu propozycja zmniejszenia plan z oplaty eksploatacyjnej o kwotE 196 ty6. zt.
Radni zglosili nastEpuj4ce uwagi i pyania do proponowanychprzezpana W6jta
Gminy zmian w budZecie na 20l l rok :

Radny Pan Edward WiSniewski zapytat,czym sqspowodowane w
wigkszoSci zmian zmniej s zenia w poszczeg6lnych dzialach, kry rysem czy
innymi przyc4rnami.
Pani Skarbnik odpowiedziala,2e planujqc budzet na nowy rok przyjmujemy
zalo2eniaplanu okreSlaj4c wielkoS6 po stronie dochod6w , kt6re byly do
pozyskania zoplaty eksploatacyjnej od OKSM w wysokoSci 400 tyS. zl i 300tyd.
zl planowane do pozyskania na budowg wiejskiej sali sportowej w Rybnie.
Z :.rwagi na to, 2e tych Srodk6w nie otrzymaliS my i fakty cznie w tym roku nie
bpdzie wplywu tych Srodk6w. zplanu dochod6w zdejmujemy 300 tyS. zl
i 196 ty6. zlzplanu dochod6w zoplaty eksploatacyjnej.
Radny Pan Andrzej Komacki zapytal odno3nie dziaLu 7 5 6 - dochody o os6b
frzycznych,prawnych i innych jednostek nie posiadajqcych osobowoSci
prawnej, zmniejszenie dochod6w z oplat eksploatacyjnych, czy planowane
\4"ty!vy od firm lub przedsigbiorstw funkcjonujqcych nanaszymterenie nie
ryrvi4Zq sig z planowanego podatku, czy oplaty eksploatacyjnej, jeZeli
zmniejszenie to od jakich firm.



Radny Pan Jan Fafiriski - na2}l2 rok w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy planuje sip wplywy ze sprzeduiry mienia gminnego, jaki to
jest maj4tek planowany do sprzeduiry.
Planuje sig zmniejszenie wydatk6w na remont Swietlicy w Prusach, czy dalszy
remont zostanie przelohony naprzyszly rok.

Pan W6jt Gminy odpowiadaj4c na powy2sze wyjaSnil, Zebyly
zaplanowane Srodki z oplaty eksploatacyjnej z OKSM w Olsztynie, jednak2e oni
w tym roku nie prowadzily wydobycia kruszywa, planujqwydobycie od nowego
roku, moZe sig zdarzae,,Ze podejmq eksploatacjg w grudniu bie2qcego roku, ale
oplatE eksploatacyjn4 wnios4 dopiero w I kwartale 2012 tokt.
Wptyuvy ze sprzeduiry mienia komunalnego- planowane sqze sprzedairy
budynkupo bylej Szkole Podstawowej w Truszcrynach i odzyskai pieniqdzeza
Swietlica w Hartowcu. To s4pieni4dze zaplanowan e ze sprzeduiry
nieruchomoSci.
OdnoSnie remontu Swietlicy w Prusach w tym roku zostaly wymienione okna,
dalsze prace remontowe zostanqprzeloZone na rok przyszly .

Wigcej uwag i pytari radni do projektu zmian w bud2ecie Gminy Rybno nie
zglosili, w zvriqzkuzczym Przewodniczqcy Rady Gminy zamkn$ dyskusjg
i zarzqdzit glosowanie nad projektem uchwaty w sprawie zmian w bud2ecie
Gminy Rybno na 2011 rok.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady
15 radnych w sesji bralo udzial 13 radnych , jednoglo5nie 13 glosami
, za " podjgla uchwalp Nr XfV/50/11 w sprawie zmian w budiecie Gminy
Rybno na 20ll rok ( uchwala stanowi zalqcznlk do protokotu).

3. Projekt uchwaty w sprawie okre5lenia na obszarze Gminy Rybno stawek
podatku od nieruchomoici , zarzqdzenia poboru podatku od nieruchomoSci
od os6b frzycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasent6w i okre6lenia
wysoko6ci wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnienia od podatku od
nieruchomo6ci.

Pan W6jt Gminy wyjaSnil, 2e zaproponowal zmiang wysokoSci podatku
od grunt6w pod jeziorami, zajgtych na zbiomiki wodne retencyjne od t ha
z kwoty 4,1 5 zl do kwoty 4,33 zl i od domk6w letniskowych z kwoty 7,06 zl od
I m'pow. u2ytkowej do kwoty 7,36 zl, pozostale stawki podatku od
nieruchomoSci pozostaj4 bez zmian i pozostan4 na poziomie roku bieZqcego.

Radni nie zglosili uwag, ani pytari do proponowanychprzezpana W6jta
Gminy stawek podatku od nieruchomofci, w zwiqzku z czym przewodnicz4cy
Rady Gminy zamkn$ dyskusjq i zarzqrlzil glosowanie nad projektem uchwaly



w sprawie okreSlenia naobszarze Gminy Rybno stawek podatku od
nieruchomoSci , zarzqdzenia poboru podatku od nieruchomoSci od os6b
firycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasent6w i okre6lenia wysokoSci
wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnienia od podatku od nieruchomo6ci.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady
15 radnych w sesji bralo udzial 13 radnych , jednogloSnie 13 glosami

,, zat' podjpla uchwalp Nr XIV/SI/Il w sprawie okre5lenia na obszarze
Gminy Rybno stawek podatku od nieruchomoSci,zarz1dzenia poboru
podatku od nieruchomoSci od os6b firycznych w drodze inkasa,
wyznaczenia inkasent6w i okreSlenia wysokoSci wynagrodzenia za inkaso
oraz ?wolnienia od podatku od nieruchomoSci ( uchwala stanowi zalqcznik
do protokolu).

Ad. pkt 7

Wolne wnioski i zapytania

Radny Pan Andrzej Komacki zapytal, czy od ostatniej sesji jest coS

wiadomo na temat sprzeda2y budynku po bylej Szkole Podstawowej w
Truszczynach, pozyskania Srodk6w ze Swietlicy w Hartowcu, czy juZ jest

wiadomo jaka jest to kwota wyceny, kiedy bgd4przekazane Srodki, czy w og6le

bgdqprzekazarte.
Czy Pan W6jt jest zorientowany, 2e buduje sig ekrany dZwigkochlonne, chodzi

o fundament, j esl aZ poza Swietlicq gdzie tam powinien przebiegai most.

Pan W6jt Gminy odpowiedzial,2e budowa wiaduktu jest odtpbnq rzeczq

to sprawa Wojewody i Zarzqdu Dr6g Wojew6dzkich, a przebudowa kolei inn4
sprawq. Je2eli budujqekrany dZwiEkochlonne widocmie tak musi by6 i bpdq

dochodzi6 do wiaduktu, rozmawial na ten temat zlnirynierem Kontraktu bEdqc

w Hartowcu .

OdnoSnie wykupienia Swietlicy w Hartowcu uzyskal informacjg w Wydziale
Geodezji UrzEdu Wojew6dzkiego na temat wyceny, decyzja w tej sprawie

powinna sig uprawomocni6 do Srody tego tygodnia, na pytanie radnego Pana

Komackiego jaka jest ta wycena, Pan W6jt odpowiedzial, ze jest dobrze.

Radny Pan Bogdan Kopariski powiedzial, 2e na ostatniej sesji pytal

o odwodnienie przy posesji Paristwa Graszek w Hartowcu, czy Pan W6jt spotkal

sig z Dyrektorem Firmy, kt6ra przebudowuje kolej i rozmawial na temat
odwodnienia.
Pan W6jt odpowiedzial, 2e spotkal siE tylko z In2ynierem Kontraktu, a on ma

wykonawcE Sci4gn46, kt6ry jest a2 zKrakowa i dopiero bqdziemy mogli
interweniowa6, bo In2ynier Kontraktu musi mie6 uzgodnienia z Prezesem Firmy
ENI, oni o tym wiedz4.



Dodal,2e podobna sytuacja z odwodnieniem jest w Rybnie na ul Dworcowej,
ale tam wykonawc4jest inna firma i podchodzi do tego inaczej i podejmuj4
dzialania.
Jeheli nie bgdzie uzgodnione, zglosi tq sytuacjg do prokuratury, bo nic innego
zrobid nie mo2e, tam bylo odwodnienie, w tej chwili ich decyzja uniemoZliwia
odwodnienie.
Nastgpnie Pan W6jt podziEkowal radnemu Leszkowi Zakrzewskiemu zaudzial
w sportowych zawodach samorzqdowych o Puchar Starosty w mini pilce no2nej
gdzie radny reprezentowal RadE Gminy , a on Urzqd Gminy, zajEli6my I miejsce
i w duzym stopniu radny Pan Leszek do tego sig przyczynil.

Radny Powiatu Dzialdowskiego Pan Tomasz Wggrzynowski zabieraj4c
glos powiedzial,2e zaczyna sig okres zimowy, w okresie kt6rego bgdzie
o5nieZanie, sypanie dr6g piaskiem i ma proSbE, aby wszelkie uwagi na temat
firm, kt6re bgd4wykonywa6 te uslugi byly zglaszane do nasjako radnych
powiatowych lub do Powiatowego Zarzqdu Dr6g pod Nr 23 697 22 39, aby Pan
Starosta na bieZqco m6gl byi informowany jak firmy w1wi4zuj4 siq z tego
obowi4zku.

R6wniez inne uwagi dot. znak6w drogowych, luster, tablic czy innych
urzqdzeh drogowych przy drogach powiatowych ma pro5bq, by byb zglaszane
do Powiatowe go Zarzqdu Dr 69.

Wiqcej uwag i pytari w tym punkcie nie zgloszono.

Ad. pkt 8

Po wyczerpaniu porz4dku dziennego sesji Przewodniczqcy Rady Gminy
Pan Marian Ligman podziqkowal radnym i zaproszonym gosciom zaudzial
izamknS obrady XIV sesji Rady Gminy Rybno.

Protoilolowala
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